
          Z á p i s 

ze schůze výboru ze dne 28.3.2013 

Přítomni: Silke Klein, Roman Novák, Klára Ježková, Táňa Fulajtárová, Blanka Medová,  Jana Reichlová, 
Jan Jirásek,  

hosté Jarka Horáčková, Petr Michálek. 

K umělecké činnosti  Hlaholu: 

1. K zájezdu do Německa nejsou žádné nové připomínky, pouze doplnění, že sbor bude mít 
výpomoc  v mužských hlasech (studenti konzervatoře) – 2 tenoři, 2 basy (4 x 1000 Kč 
honorář). 

2. Muzejní noc – Roman upřesní  asi hodinový program, předpokládá, že ½ programu bude 
s bigbandem,  druhá polovina, týkající se Hlaholu, by měla být podobného charakteru. Pepa 
Čechtický nezávazně navrhuje, že by se v rámci Muzejní noci připojil se svým táborským 
programem.  

3. Francie‐ projednání  a odsouhlasení  financování  výpomocí, nutných do mužské části sboru. 
Jedná se o dva tenory a dva basy, kteří  již jedou s námi do Německa. Dále bylo  projednáno a 
odsouhlaseno financování benzinu pro Pepu Čechtického, který pojede do Francie svým 
autem a poveze ještě jednoho tenora (Kuba) a jeden alt (Eva Křížová).  Předpoklad, že na 
financování  zbydou peníze z dopravy na koncert do Dolan,  z plánovaných koncertů s USA 
orchestrem. Silke také podala žádost o  dotaci na koncert ve Francii (Státní fond kultury). 

4. Koncerty s USA orchestrem (Beethoven)‐ Roman určí  přesný čas na zkoušku 16.6.2013. Na 
koncert v Rudolfinu bude mít každý člen sboru 2 volné lístky. 

5. Je třeba dodat program (Roman) na příští rok, aby mohla být podána žádost o grant na 
kulturní činnostpro rok 2014 (Magistrát hl. m. Prahy, do 29.dubna 2013). Souhlas s tím, aby 
byl do plánu na 2014 zahrnut koncertní zájezd do USA. 

6. Žádosti o grant na listopadové koncerty (Amberg, Praha‐Mozart s marburg.orchestrem) jsou 
podány, výsledek bude v červnu/červenci. 

7. Partitury pro sbormistry budou zdarma. 
8. Pavel Boháč se zapojí do vyřizování grantů. 
9. Táňa informovala, že Helena Havelková potřebuje více informací, aby mohla pravidelně 

obměňovat web. 
10. Přerušení výpomocné spolupráce s Pepou Čechtickým ke konci sezony (červen) ‐souhlas s  

mimořádnou valnou hromadou – termín květen. Pepa už byl informován. 

K organizační činnosti: 

1. Nebezpečí zatékání u nové skleněné střechy, nedostatky bude řešit Silke v rámci reklamace 
v záruční době (do června) 

2. Oprava poškozeného klavíru‐ zařídí Unie  
3. Diskuse, jak zvednout množství pronájmů sálu: Na řádné hromadě bude pro všechny členy 

sboru připraven ceník pronájmů (má Michal) + informace, jak se bude případně řešit odměna 
pro toho člena sboru, který  pronájem dohodí. 



4. Silke s Táňou uspěly v žádosti o grant na opravu lustrů ve velkém sále (získána maximální 
částka 100 000,‐). Oprava, která bude hrazena z domovního fondu (ČSOB)  ale bude stát 
400 000,‐Kč vč. DPH (která se nám vrátí). Roman vznesl otázku, zda se tato oprava vůbec má 
dělat , když je málo peněz na opravy fasády, prázdných bytů, a pod. Do příští schůze se 
členové rozmyslí, bude se hlasovat. 

5. Problémy s protipožární ochranou veřejně užívané (pronajímané) části objektu. Musí být třetí 
nouzový východ (za podiem), proškolený preventista (Vlaďka Hovančíková), a projektově 
zpracovaný plán úniku. Podle výsledku diskuse musíme pak zpracovat  informaci pro 
veřejnost.   Po získání dokumentace se plány veřejně vyvěsí a informace bude vždy pro každý 
pronájem připravená k podpisu.  K získání dokumentace a proškolení Silke předložila jeden 
návrh za 14 000,‐. Po diskuzi  závěr, že se zkusí ještě jiné, případně levnější, možnosti  (Klára 
Ježková se zeptá). Záležitost je poměrně urgentní, v případě nesplnění předpisů hrozí 
uzavření veřejných prostor i pro naši pro koncertní činnost. 

6. Informace o rekonstruovaném bytu po panu Baxovi: Byt stále ještě není hotový. Práce se 
zdržela kvůli nemoci truhláře (soukromník, není to firma, která by dodala náhradníka) a kvůli 
nedodělaným oknům. Pak se musí ještě udělat podlaha. Zájemci o byt se po několika 
změnách rozhodnutí z jejich strany, jestli ano nebo ne, a po prodlužovaném termínu 
k ukončení rekonstrukce ze strany Hlaholu, rozhodli řešit svou bytovou situaci jinak. Byt je 
proto  volný, a po ukončení rekonstrukce bude nabídnut k nájmu. Práce, smlouvy 
s řemeslníky i nájem, jakož i komunikaci s panem Hamákem,  má na starost Eva Cmundová. 

7.  Informace: u hlavního vstupu se bude instalovat jednoduché madlo pro návštěvníky (se 
zachycením do schodů a do zdi – vyřizuje Centra, dohodnuto s Národním památkovým 
ústavem. 

8. Příští schůze výboru bude koncem dubna. 

V Praze, 29.3.2013      sepsala: ing. Jana Reichlová 

          Za správnost: Silke Klein 


